

# REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

**Onsdag 16 august 2023, kl 18:00-20:00 – sted Høgehaug BBS**

**Til stede;** Lars-Petter Myklebost, Arild Tvedt, Åse Øyo, Svein Eriksen, Julia Igari, Bruno Larsen på Høgehaug BBS.

**Referent;** LPM

## **Faste poster;**

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
6. Eventuelt / diverse

## **REFERAT**

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent.
  - a. Godkjent – LPM valgt som referent
2. Inngående post
  - a. Invitasjon til Bålprat ifm nye vedtekter – LP deltar og meddeler innhold tilbake til Styre og utvalgsledere
3. Utgående post
  - a. Ingen
4. Info til/fra all – nytt fra Utvalgene
  - a. Fiskeutvalget:
    - i. Svein henviste til tidligere utsent rapport og informerte om at vi har utfordringer når det gjelder vedlikehold. Fiskeutvalget foreslår ulike tiltak (garn, oter annet) og kommer tilbake.
    - ii. Svein har henvendt seg til eksterne aktører bla skoler og de avventer nå et deres svar. Trolig svar noe ut etter skolestarten som pågår
    - iii. Avventer svar fra Mattilsynet ifm flytting av fisk
    - iv. Holsfjord vannet avtale er ikke signert men utvalget har det på sin To-Do liste
    - v. Masse garn tilgjengelig for ØHJFF på kommunehuset som utvalget henter inn. Ansv Svein.
  - b. Hytteutvalget:
    - i. Forslag til hytteutvalget om å lage et mindre bensin lager i båthuset på Strandavatn, for eksempel 4 literskanner med rett bensin. Ansv Eivind.
  - c. Jaktutvalget:
    - i. LP redegjorde kort om rypetelling som anses ok.
    - ii. Styret understreker at Aversjon / sauebevis skal ikke være eldre enn 2 år for jakt i Ynglesdalen

- iii. Fortsette å minne jegere på at september jakt er forbeholdt de med dugnad – «Uten dugnad ingen jakt i september».
  - iv. Nye priser Medlemmer 1 gang kr 250,-/ 2.gang kr 200,-. Ikke medlemmer hhv kr 350,- og kr 300,-. Vipps 565537.
  - v. Forslag fra jaktutvalget om høst trening for medlemmer før 20 august settes på hold.
- d. Leirdueutvalget
- i. Klubbmesterskap arrangeres sammen med Geilo JFF
  - ii. Aktivitet på FB hjelper
  - iii. Oppstart neste år kl 1730 er for tidlig og vi går tilbake til oppstart kl 18:00.
  - iv. Innkjøp av våpen iverksettes og oppgjør tas med regnskap for betaling. 2 stk cal 12 og 1 stk cal 20 til innkjøp. Ansv Åse og Arild
  - v.
5. Saker under behandling / Annet
- a. Mandat hundegruppe og ungdomsgruppe:
- i. Lars-Petter fikk positivt svar på hundegruppe fra Ingar og han er dermed vår leder av hundegruppen. Gruppen bes om å lage en arbeidsplan / tiltak for 2023 / 2024. Ansv Ingar
  - ii. Inngjerdet område skal vurderes om kan gjøres billigere. Arild sitt forslag formidles til Ingar som ny leder av hundeutvalget. Ansvar LPM
  - iii. Leder av Ungdomsgruppe er fortsatt ledig.
  - iv. Åse tar kontakt med Kulturskolen for evt aktiviteter / initiativ
- b. Arbeidsprogram for 2023:
- i. Utvalgsledere må få oversikt/sette i gang det som står oppført i arbeidsprogram for 2023. Gi tilbakemelding i august for hvordan de ulike utvalgene ligger an. Flyttes til september møtet. Ansv. Utvalgsledere
- c. Avtale med Hallingskarvet skyttarlag:
- i. Har fått forslag til ny leieavtale, styret går igjennom avtalen og kommer med sine bemerkninger og sender forslag til ny avtale + forespørsel om møte med skyttarlaget. Kan ha gjennomgang av leieavtale på neste styremøte/september.
- d. Foreningens hjemmeside:
- i. Utvalgslederne tar en gjennomgang og tar kontakt med Sandra for evt. endringer av hjemmesiden. Svein opplyste at hans forslag oppdateringer ikke er implementert. Ansv. Sandra tar kontakt med Svein for avklaring
- e. Medlemsinfo:
- i. Begynne å sende ut informasjon om hva som skjer på e-post til medlemmene.
  - ii. Arild skal ta kontakt med Geilo JFF for å finne en dato til medlemskveld.
  - iii. Sandra får hente ut ulike vervepremier.

(sign / referent)

LPM